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 10.6.22תשפ"ב  סיוןב י"א בהעלותך פר'שבת  ערב                                          52-949גיליון מס'  –קיבוץ לביא בס"ד, 

   daflavi@lavi.co.il -דואר אלקטרוני

 

 

 

 בהעלותך" פרשת "

קשה לחיות באחדות רוחנית מלאה בחומר וברוח, חיי טבע וחיי קודש, ביחיד, בציבור ובאומה. קל יותר    –"'מקשה זהב...' 

שניות, 'חציו לה' וחציו לכם', ליצור ולקיים חלוקה בין צורך גבוה לצורך הדיוט... החלוקה בין קודש לחול  -לאדם לחיות חיי 

יום. אולם כדי לחיות חיי אחדות של תורה בכל עת, יש להתעמק כיצד לאחד בין  קלה היא, ואינה דורשת מאמץ בחיי יום 

 קודש וחול, ולאחות את אשר נראה כמנוגד. על מיזוג והרמוניה יש לעמול רבות..."                

 ]הרב נריה זצ"ל[ 

                                                                                                                                                                                  

 מעת לעט  

 

איש נהנו מארוחה עשירה, מדבר  170-בשבת האחרונה התמלא חדר האוכל בסועדים מכל הגילים. כ –"חדש ימינו כקדם" 

תורה ובעיקר מהמפגש. יישר כוח לצוות ענף המזון על היוזמה והביצוע וכל מי שהשתתף וסייע בתפעול. התגובות היו טובות  

 מאד וישנה ציפיה לארוחות נוספות שכאלה בהמשך. 

ליל החג התקיימו שיעורים רבים לכל הגילאים. תודה לכל המלמדים והמלמדות שגייסו כוח ללמד באישון הלילה. חג זה  ב

 סיים תקופה עמוסה בחגים ואירועים בהם השתתף חלק גדול מהציבור. תודה לכולם! 

 

את מערכת החינוך בלביא.   חודש החינוך הסתיים בפעילות ובלימוד משפחתי. בחודש זה נחשפנו לדילמות שונות המלוות

נראה שאין עוררין על האיכויות שיכולה מערכת החינוך הקיבוצית לתת לילדינו ועלינו למצוא את הדרכים להתאים את  

 חנכים. יישר כוח למי שארגן וסייע ולכל מי שהשתתף. התכנים והפעולות לדור החדש של הילדים, ההורים והמ 

 

מועצה, ליגת הישובים בכדורסל. נבחרת כדורסל מקומית תשתתף בליגה ואנו  במוצאי שבת הקרוב, תיפתח, בארגון ה

. מוזמנים לבוא ולעודד!  21:30מאחלים להם הצלחה רבה וכמובן, זכייה במקום הראשון. המשחקים יתחילו בערך בשעה 

 פרטים מדויקים ינתנו בהמשך.

בהמשך לאישור בתוכנית ההשקעות. לאחר השיפוץ  )בצריף שליד המרפאה(,  שיפוץ חדר רב תכליתי למטפלים יצא לדרך

 נוספים. ומטפלים יועברו לחדר טיפולי הפדיקור ובהמשך ישתלבו במקום טיפולים 

לפני כשנה אושרה באסיפה בדיקת פרויקט הסבת בתי הנעורים לחדרי מלון. בימים אלה מתגבשות התוכניות אצל צוות  

 על צרכי הקהילה בהיבט של דיור זמני. המלון ובמקביל, אנו בודקים את השלכות המהלך 

נושא העבודה והפרנסה נמצא בראש מעיינינו.  מרכזת משאבי אנוש, נפגשת עם חברים וחברות שנמצאים   –עבודה ופרנסה 

בדיוני וועדת השתלמויות על    .או להשלים את חובת השעות שלהםבכלל  או כאלה שמתקשים למצוא עבודה בצומת דרכים, 

ת בשנה הבאה, נושא העמידה בחובת העבודה )והפרנסה( מהווה קריטריון משמעותי ביותר. אנו רואות  הזכאות להשתלמו

, אך בעזרת כולם  שישנם חברים שאכן משנים כיוון ומצליחים להיכנס לעבודות במשרות מלאות. כמובן שהמלאכה עוד רבה

   אנו מצפות לראות עליה בהכנסות מעבודה.

בימים אלה אנו זוכים לריבוי שמחות בלביא   –חוזה, וישמע בבית זה קול ששון וקול שמחה"  "יהי החודש הזה, כנבואת אבי

 שמח!! שיהיה לכולנו קיץ נעים ומשמח.   –לידות, חתונות, מופעים ובקיצור  –

 שבת שלום, תמר שורק                                                                                                                                                              

mailto:daflavi@lavi.co.il
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************************************ 

 : לקראת האסיפה

 החלטות קודמות

 נבחרו:  26.04.2022ביום שלישי כ"ה ניסן,   באסיפה שהתקיימה

 בתור דנה גולדנברג.  הלנציגי הציבור להנהלת הקהילה: משה גולד, אחיה עמירם ורועי שימרון. הבא .1

 ששון לנציגי ציבור להנהלת העסקים: נעם בולביק, רמי גולדנברג, אמיר רז ודני שטרן. הבא בתור שקד  .2

למזכירות: ליאת אשכנזי, ציפי סטרשנוב, אייל רייס ורונית שטרן. הבאה בתור שרקה שטרן. שרקה תוכל לכהן רק אם  .3

 רונית שטרן תחדל לכהן. בכל מקרה אחר הבאה בתור גלילה יעקבס. 

 

 האסיפה הקרובה  

 יועלו לדיון הנושאים הבאים:  20:30בשעה  21.06.2022כ"ב סיון   לישיביום שאסיפה הקרובה שתתקיים אי"ה ה

 )מציגה חנה אוצטר(:   בחירות  .4

 חבר ועדת מינויים במקום אייל רייס.  . א 

 חברי ועדת שיכון.  . ב 

 מרכז ועדת רכב.  . ג 

 מרכז ועדת בטיחות  . ד 

 נציגי ציבור למנהלת חינוך.  . ה 

 נציגי ציבור להנהלת מלון.  . ו 

 )מציגה סמדר( מתניה שוורץ יחד עם אביה ליפניק    - ריכוז ועדת שירותים  . ז 

 .מסמך מצורף )מציג חיים קליין( יחד עם חברת "אנלייט"  מקודםאישור למיקום פרויקט סולארי קרקעי  .5

 הודעות.  .6

 . שאילתות .7

 . שבח ילון                                                

 

 

 

 

 למיקי אלירז

 ביךשל א ופטירת לע בצערך משתתפים

 ז"לפורת -בן צבי )בונדי(
 ימן השמיים תנוחמ
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 : "אממש

לקיבוץ דרושים/ות נציגי/ות ובעלי/ות תפקידים, אנא התגייסו ופנו לוועדות המתאימות לתחום העניין / עיסוק שלכם, 

 נשמח לפניות מתאימות. 

 מרכז/ת וועדת צעירים  .1

 מרכז/ת וועדת בטיחות  .2

 מרכז/ת וועדת רכב  .3

 נציגי/ות ציבור למנהלת החינוך  3 .4

 נציג/ה נוסף/ת לוועדת מינויים .5

 

 ניתן לפנות לוועדת מינויים: חנה אוצטר, רפא גנות, אלי אלידין, תמר שילוח, סמדר מטלון בירגר. 

 סמדר מטלון בירגר                                                                                                                                       

 . מנהלת משאבי אנוש                                                                                                                                                          

 

*************************** 

 הודעות 

 הציבור מוזמן לקידוש השבת לאחר התפילה בבית מדרש, לכבוד שבת חתן של עמית וגילי. 

 . בואו בשמחה

 .י שטרןרונית ודנ                                                                                                                      

 

 

 לביא כלבבי 

  !יישר כוח ענק לבארי לוין שעלה לגמר חידון השמיטה הארצי של החמ"ד 

    בגמר ביום שני הקרוב וכולנו  בארי עמל קשה בחודשים האחרונים וצלח את כל השלבים. הוא יתחרה         

 מחזיקים לו אצבעות.         

 בשבילנו אתה כבר הכוכב של החידון!  -ה ובכל מקר          

        אוהבים ומעריכים,         

 . ילדי וצוות חינוך לביא                                                                                                        

 

 תודה על חודש גדוש בתכנים מעניינים. תודה על עבודה רבה  -לקרן, מנהלת חינוך וצוות היגוי חודש חינוך 
 

 על מעורבות הורית וקהילתית בחינוך ילדינו. בציפייה לחודש חינוך בשנה הבאה!! 
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 : מהחינוך

 דרוש כפר שלם כדי לגדל ילד.

 מי שקצת מכיר יודע שאני לא אוהבת לדבר מול קהל, בטח לא עם דף. 

 אבל בלעדיו אני פשוט לא אזכור את כמויות האנשים שעזרו לחודש הזה לקרות! 

 כל זה לא היה קורה בכלל.   -ולבת שבע ריכטר שבלי התמיכה שלהם בראש ובראשונה לדוד מוראדי

 לחברי מנהלת חינוך שעל אף היותם אנשי חינוך בתקופה עמוסה מאד, התגייסו ככל יכולתם ועזרו המון! 

 לצוות ההיגוי הנפלא שהורכב מנשים שהחינוך בנפשן והן אלו שנתנו את הצורה הראשונית לחודש הזה:  

לה חיבוקים חמים ותנחומים על אביה, אפרת פרנק, רעות גולד, יהודית מנחם, טובה וינטר, מזל  מיקי, שמכאן נשלח

 אורבאום, אפרת אשרי, רווית גנות, טרודי רייס, אוריה מנדל ובת שבע ריכטר.

עגלי  ויפעת ליכטנפלד שסייעו בעיצוב ערבי ה"סליחה על השאלה" ו"מ, אופק ואביטל מדריכות התיכון  תודה לאפרת קליין

 (      שיחינוך" )בהתאמה  

 ! תודה לשלי על סדנת מישחוק מרתקת

תודה לכל המוני המשתתפים בסליחה על השאלה, להדר על ההגברה ולעוז המנחה המדופלם, שהפכתם את  הערב למצחיק,  

 ! מרגש ובלתי נשכח 

 רים בקרוב! תודה לשרקה ועטרה על השותפות ועיצוב הרעיון של "סיפורי סבתא", בתקווה שנראה את התוצ

 על ערב טד פשוט מרתק!  -תודה לג'וני, רפא, הילה, רותי ועמרי

תודה לשנהב, זהבה, דוד מוראדי, אברהם ונתי שהתגייסתם להנחות מעגלי שיח וגיליתם גמישות שהפכה את הערב 

 לאינטימי ומלמד! 

ינה ולרב יהודה שמעשיר אותנו  תודה למוריה אוצטר על הפקת קבלת השבת החמימה והנעימה, לאוריה ויצחק לוי על הנג

 אז והיום בלימוד קהילתי! 

בענייני דף שבוע ולנופר נוי שעשתה הכל כדי שמבחינה   90-תודה ליעל אבניאל ששוגעה על בסיס שבועי ותמיד בדקה ה

 טכנית יהיו לנו המקום והאמצעים לפעילויות. 

עצם היציאה מהבית,   -בימי פוסט קורונה בר חינוך.מי שבסוף יום עבודה מעייף קם מהספה והגיע לשמוע ולד ותודה לכם!

 היא אמירה של שותפות וקהילתיות. 

נכון שרשימות זה דבר משעמם, אך הנה לפניכם רשימה מרגשת, יותר מחמישים איש שהתגייסו בתקופה עמוסה )החיים  

 הם תקופה עמוסה( לעשות משהו. משהו שחשוב להם, משהו שהם מאמינים שחשוב לקהילה שלנו. 

 אם כבר חינוך, אז דרך דוגמה אישית. 

בואו נראה לילדים שכשמשהו חשוב לנו אנחנו   -קהילתי או הרמת זבל מהרצפההשיח  אופי הא משנה אם זה חודש חינוך, ל

 קמים ועושים. 

לאורך החודש, ראינו מעט מאד הורים צעירים וצעירים פחות. הורי הגיל הרך כמעט ולא   -אם תורשה לי נקודה למחשבה

 צפו בכלל. אני בהרבה מחשבות על הסיבות לכך. נ

להפך! אנחנו מזמינים אתכם הורים יקרים להיות חלק ממרקם החינוך בלביא. לא רק שיחות בגן   -אין כאן שיפוטיות כלל

 שעשועים, אלא שותפות אמיתית עם אנשי החינוך של הילדים שלנו, למען הילדים שלנו. 

בשנתיים האחרונות.   מעט שנפרמו  בין החינוך והקהילה לחזק את חוטי הקשר  מטרתו המקורית של חודש חינוך הייתה

 מקווה שהצלחנו. 

 .קרן                                                                                                                                                             תודה לכולכם!
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 , לכולם שלום

י תּוֹרָתָהּ" –  "תמזכלי משולחנה של  קֵּ עִמְּ ינוּ בְּ מָתָהּ, רָאשֵּ דְּ י אַּ רִגְּבֵּ  | שרה עברון  "כַּפֵּנוּ בְּ

ךָ עֲלֹתְּ הַּ נֵּרתֹ אֶת בְּ אֵּלֶיהָ   עוֹלָה  השלהבת  שתהא עד  - הַּ  דבר ח,ב(במרשי ל ) מֵּ

גיליון  . במרכזיים: תורה ועבודההערכים  ה   אתביישובנו  מחבר  ה החג    ,שבוע חגגנו את חג השבועותהביום הראשון  

ערכי עבודת האדמה    .שלל אירועי הקציר והביכוריםר בשמחה והתלהבות את  וסקהספקנו לעמוד"ש  הקודם של  

אני רוצה להציב את עולמות לימוד  בראש הגיליון השבוע    .בלו מקום של כבודי, וקוהחקלאות עמדו במרכז הבמה

מרכזית בעיני, שכן השילוב של תורה אך חשיבותם  אלה אינם מצטלמים בשבת ומועדי ישראל,  שלנו.  התורה  

ינו: מדרשת עין הנצי"ב, ישיבת מעלה גלבוע, צהלי, מכינת רוח השדה  במוסדות ועבודה הוא המייחד את דרכנו.

קיפו  ים ההילתיים בקיבוצערבי הלימוד הקגם  אחד משיאי השנה, ליל לימוד והתעלות.  במדובר    ,ומכינת יונתן

ומדים  הלבין  שנוצר  יבור  חמרגש וחשוב גם ה, לומדים ולומדות בכל הגילאים.  שלל נושאים, מלמדים ומלמדות

חברו תלמידות המדרשה לקהילה הקיבוצית והרבו  עין הנצי"ב  ב:  ות מהישיבה/מכינה/מדרשה/מהקיבוץ ללומדים

חק פתחו  בבארות יצשיעור משותף בבית הכנסת הקיבוצי,  בישיבת מעלה גלבוע פתחו את הלימוד ביחד תורה,  

וכן על זה הדרך. זהו    חברי הקיבוץ,ו של תלמידי המכינה    וגם סגרו בלימוד משותף ובתפילת ותיקין משותפת

לימוד ששותפים בו    ,לימוד התורהנמצא  מרכזו  בשל חג קהילתי ש  הצרוף!  כלל לא מובן מאליווחיבור מרגש  

זהו    שלנו.  ביומיום שלא  ובטח  טח  וב  לכולם  לאאך  מובן מאליו,  לפעמים  נראה  אולי  וותיקים,    , צעיריםילדים, נוער

   .חייב מאמץ גדול והשקעהשמחיבור 

הבניינים שקקו לומדות  .  צהליעין צורים השבוע, במרכז הרצוג ואחרי שנדם קולו של החג, זכיתי לעבור ב הנה, ו

י, כל אחת ואחד בדרכו ממשיכים את עולם  , לומדי הגיל השלישתלמידי קורס המנחיםולומדים: חניכות המכינה,  

 ימי חג ומועד בלבד. הלימוד לתוך חיי היום יום, ולא משאירים אותו ל

או   המכונן אחד ויחיד מחליש ולא עמידה על רעיון –רגל התורה ורגל העבודה  –האם העמידה על שתי רגליים 

וויתורים ופשרות? אני סבורה שלא. רעיונות  האם אנו הולכים בדרך המלכ/ה או בדרך    ?תמחזק נוחה ומלאה 

"עוברים מסך" בקלות, אבל מערכת עמודים לא וויתרה. הגיליון החדש שנשלח  לבן לא -מורכבים שאינם שחור

לדעתי המשוחדת    וונים שונים, כולל ההשקפה הדתית.ודן בה מכיממש ערב החג מעלה את שאלת הנוחות  

  ה אלקטרונית חדשה!!! סיש גם גר  – , שימו לב  אוהבי הדיגטציההגיליון החדש ממש שווה קריאה, ול  ,לחלוטין

 . רוצו לקרוא! תודה גדולה לריבה פריד העורכת, ולמערכת עמודים הצפונית שהפיקה את הגיליון האיכותי הזה

 רביב, מנהלת מחלקת חינוך ודור צעיר ז מרים |   הפגשל חזרנו

שיתוף וחשיבה.    ,למידה רך  צולגשנו השבוע עם מנהלות הגיל הרך מקיבוצי התנועה  ה ארוכה נפאחרי הפסק

בתנועה הקיבוצית. עסקנו במעבר   'הגן הקיבוצי'מנהלת  ,פתחנו את היום במפגש היכרות אישי עם סינטיה כהן

הגיל  והנהלים החדשים למערכות החדשה משרד החינוך, במשמעויות של ההתנהלות ידי  ל 'האגף למעונות יום'

נהלים  אותם  למרות  החינוך הקיבוצי  מהות  לשמור על    שיאפשרו לנונות  רעיויחד על    וחשבנוהרך בקיבוצים,  

יחד  . בחלקו השני של המפגש,  לפגוע בחלק מהעקרונות עליהם מושתת הגן הקיבוציויים בהחלט  עש  שחלקם

ועת הקיבוץ הדתי כמעגל שייכות  עם שירה רום שמנחה גם את פורום מנהלי החינוך החברתי, דנו במקומה של תנ

תחושת    –  זה  מעגל שייכותב  שהן רואותיתרונות  במנהלות הגיל הרך בתנועה. המנהלות שיתפו  עבור  ושותפות  
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על המחיזוק  ו  ייחודיתומשותפת  שפה  ימור  שיחידה,  גאוות   עצם  דתי-קיבוצי-חינוךסורת של  היכולת לשמור   .

שמחה גדולה אצל המנהלות, ולשמחתנו ניכר    ררעו  ,הפגשל   המפגש לאחר זמן כל כך ארוך שבו לא הצלחנו

דרש ועשוי לתרום  נך הבנה שהחיבור  מתו  שנפגש באופן קבוע של המנהלות    ם פורוולהקים  חזור  עז לרצון  בהן  

  עם תנועת קשר  ברואות  שהן  גדולה  היבות  חשה  המנהלות ציינו אתדה השוטפת.  להן באופן משמעותי לעבו

יהיה  שיפה  תהיה זו התחלה  תן שי. מי ילחדש אותולהן  חשוב  כעת  ולאורך השנים  קיים  היה  קשר ש   ,הקיבוץ הדתי

ימים אלה את תפקידן ומעבירות את  שמסיימות ב  נו מכמה מנהלות במפגש גם נפרדמשמעותי וטוב.    לה המשך

ענבל  (,  כפר עציון)תהילה בארי  (,  משואות יצחק)אילנה פרץ    (,לביא)  בת שבע ריכטר:  הת חדשהשרביט למנהל

שלא הצליחה    יבנה(קבוצת  )  נעמי ליברמגם    –רחוק  מנו  נפרד  .(עין צורים)  שושי פאל ו   (ארות יצחק)ב  ישראלי

 ! הן ולמחליפותיהן הצלחהל להגיע למפגש. אנו מאחלים

 

 מזכירות הפעילה וחברי השרה עברון   ,בת שלום ש

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                                                                                 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


